
Protokół Nr 7.2019 

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, 

 która odbyła się w dniu 26 lipca  2019r. 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych. 

 Stan rady - 15 

W sesji wzięło udział 14 radnych. 

1. Joanna Sapieżyńska 

2. Irena Kiryluk 

3. Irena Szymaniuk 

4. Walentyna Szimoniuk 

5. Michał Kot 

6. Mikołaj Rybak 

7. Mikołaj Leoniuk 

8. Jan Czmiel 

9. Jerzy Karpiuk 

10. Andrzej Karpiuk 

11. Mikołaj Czykwin 

12. Wiktor Kendyś 

13. Mikołaj Holonko 

14. Nina Oksentiuk 

Radny nie obecny na sesji: 

1. Aleksy Troc 

 

 W obradach ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Leon Małaszewski - Wójt Gminy, 

2. Pani Bożena Masalska - Skarbnik Gminy, 

3. Pan Mikołaj Ławrynowicz - Sekretarz Gminy 

 

      Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 11:05 otworzył  7 zwyczajną Sesję 



Rady Gminy. Stwierdził obecność 14 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przywitał Wójta Gminy, radnych  oraz wszystkich pozostałych uczestniczących w sesji (listy 

obecności radnych i gości uczestniczących w obradach stanowią załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał  porządek obrad, który brzmi 

następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-2035. 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie 7 Sesji Rady Gminy.      

Przewodniczący Rady  zwrócił się do Rady Gminy  o zgłaszanie ewentualnych wniosków, 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła  jednogłośnie porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-2035. 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie 7 Sesji Rady Gminy.  

Do punktu 3 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na stoliku 

protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub uwagi 

będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

 Do punktu 4 

do ppkt 1 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 7.49.2019 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 26 lipca 2019 rok 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

do ppkt 2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne 

na lata 2019-2035. Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, 

projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 7.50.2018 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 26 lipca 2019 rok 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2019-

2035.   

 

Do punktu 5 

Wójt gminy przedstawił sprawozdanie  z pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że gminę 

odwiedził Minister Nauki i Szkolnictwa Wyższego Jarosław Gowin oraz wicemarszałek 

Województwa Podlaskiego Stanisława Derehajło, którzy interesowali się problemami gminy. Wójt 

stwierdził, że przedstawił gościom trudną sytuację oświaty w gminie, a w szczególności problemy z 

utrzymaniem małych szkół w gminach wiejskich ze względu na malejącą subwencję spowodowaną 

zmniejszającą się liczbą dzieci oraz rosnącymi wydatkami szczególnie w zakresie rosnących 

wynagrodzeń nauczycieli. Ponadto wójt przypomniał i prosił o przekazanie informacji 

mieszkańcom wsi o składaniu wniosków suszowych, które będą przyjmowane do końca lipca 2019r. 

Ze względu na zmianę przewoźnika przeprowadzone zostaną negocjacje z nowym przewoźnikiem 

w sprawie  dowozu dzieci do szkoły w Dubiczach Cerkiewnych. 



Do punktu 6 

Realizując wnioski radnych  z poprzedniej sesji wójt poinformował, że wnioski o likwidację tam 

bobrowych zostały wysłane do Wód Polskich. Ponadto poinformował, że naprawione zostały 

przełomy na drodze Wiluki – Werstok. Wójt poinformował, że dyrektor SP ZOZ w Hajnówce nie 

widzi możliwości utworzenia punktu rehabilitacyjnego w Dubiczach Cerkiewnych. Wójt stwierdził 

też, że na terenie gminy prowadzone są pomiary poziomu opadów deszczowych. Wójt podkreślił 

też, że pracownicy gminy zastanawiają się jak skutecznie zabezpieczyć, uporządkować i 

uhonorować miejsce po zdjętym pomniku żołnierza radzieckiego. 

Do punktu 7 

W sprawach różnych radni zgłosili następujące wnioski 

Wniosek Pana Mikołaja Leoniuk radnego wsi Rutka w sprawie: 

-  wyrównania drogi Reduty – Grabowiec 

- obkoszenie drogi Grabowiec – Rutka 

- odkrzaczenie drogi Rutka - Toporki  

- Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego wsi Starzyna, Górny Gród w sprawie: 

- naprawy drogi Kruhłe - Bobinka 

Wniosek Pana Mikołaja Holonko radnego wsi Jagodniki w sprawie: 

- remontu dróg gminnych w miejscowości Jagodniki 

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk radnego wsi Werstok , Wiluki w sprawie: 

- obkoszenia drogi powiatowej Wojnówka – Dubicze Cerkiewne 

- ustawienia punktu pomiarowego ilości opadów deszczowych na terenie gminy  

- likwidacji dzikiego wysypiska śmieci w żwirowni w Czechach Orlańskich 

Wniosek Pani  Walentyny Szimoniuk  radnej wsi Grabowiec w sprawie: 

- umieszczenia tablicy informacyjnej o numerach domów w miejscowości Grabowiec 

Wniosek Pani  Joanny Sapieżyńskiej  radnej wsi Witowo w sprawie: 

- odkrzaczenia drogi powiatowej  Witowo – Dubicze Cerkiewne 

Wniosek Pani  Niny Oksentiuk  radnej wsi Stary Kornin w sprawie: 

- włączenia całonocnego oświetlenia  ulicznego w Starym Korninie w dniach 6 -7 sierpnia 2019r.  

Głos zabrał sekretarz Mikołaj Ławrynowicz, który zwrócił się z prośbą o składanie wniosków na 

realizację zadań z funduszu sołeckiego w 2020r.  

Do punktu 8 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i 

osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 13:15 zamknął obrady  7 sesji  Rady 

Gminy. 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                              Jerzy Karpiuk 

Protokołowała:  Ludmiła Pietruczuk 


